
PROTOKOL NR XVII/12 


Z Sesji Rady Gminy Ciechanow w dniu 22 czerwca 2012 roku w lokalu Urz~du 


Gminy w Ciechanowie pod przewodnictwem Pana Eugeniusza Olszewskiego 

Przewodnicz~cego Rady Gminy. 


W Sesji uczestniczylo: 

14 radnych na stan 15 radnych 

22 soltys6w na stan 34 soltys6w 

( listy obecnosci w zalqczeniu). 

Spoza Rady Gminy w posiedzeniu udzial wzi~li: 

Marek Kiwit - W6jt Gminy 

Maria Nadratowska - Sekretarz Gminy 

Ewa J ~drzejewska - Skarbnik Gminy 

Adam Olszewski - radca prawny Urz~du Gminy 

Helena Pawlowska - kierownik referatu rolnego 

Honorata Nowakowska - kierownik GZEAS 

Teresa Jakubiak - kierownik GOPS 

Julita Borowska - redaktor gazety Extra Ciechan6w 

Krzysztof Kowalski - redaktor Tygodnika Ciechanowskiego 

Halina Pawlak - insp. ds. gospodarki nieruchomosciami 

Barbara Piqtkowska 

( listy obecnosci w zalqczeniu). 

Ad.1 Otwarcie Sesji i stwierdzcnie quorum. 

Obrady XVII Sesji Rady Gminy Ciechan6w otworzyl Eugeniusz Olszewski -


Przewodniczqcy Rady Gminy Ciechan6w powital radnych i zaproszonych gosci . 


Nast~pnie stwierdzil, ze po sprawdzeniu listy obecnosci na sali znajduje si~ 14 radnych 


co stanowi quorum wladne do podejmowania prawomocnych uchwal. 


Ad.2 Przyj£cie porz~dku dzienncgo obrad .. 


Przewodniczqcy zwr6cil si~ z pytaniem do radnych czy Sq wnioski do przedstawionego 


porzqdku obrad. Radni nie zglosili wniosk6w do przedstawionego porzqdku obrad. 




Pan Przewodniczqcy Rady Gminy poinformowal, ze Pan W6jt zwr6cil si~ z wnioskiem 0 

wprowadzenie do porzqdku obrad projektu uchwaly:w sprawie wyrazenia zgody na 

nabycie na wlasnosc gminy nieruchomosci gruntowej w miejscowosci Kargoszyn. 

Zaproponowal by w/w projekt umiescic w pkt 17a 

Rada Gminy Ciechan6w jednomyslnie przyj~la porzqdek obrad wraz z wprowadzonymi 
. .

zmIanaml. 

Porzqdek obrad:. 
1.0twarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 
2.Przyj~cie protoko16w z poprzednich sesji. 
3.Sprawozdanie z dzialalnosci mi~dzysesyjnej w6jta. 
4.1nterpelacje i zapytania radnych. 
5.Wypowiedzi i zapytania soltys6w. 
6 .Podj~cie uchwaly w sprawie statutu solectwa Gumowo. 

7.Podj~cie uchwaly w sprawie podzialu gminy na okr~gi wyborcze, ustalenia ich granic 

i numer6w oraz liczby radnych wybieranych w kazdym okr~gu wyborczym. 

8.Przyj~cie informacji 0 realizacji Gminnego programu profilaktyki i rozwiqzywania 

problem6w alkoholowych i narkomani za 2011 rok. 

9.Przyj~cie informacji dotyczqcej oceny zasob6w pomocy spolecznej dla Gminy 

Ciechan6w za rok 2011. 

1O.Podj~cie uchwaly w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budzetu Gminy Ciechan6w za 2011 rok. 

11.Podj~cie uchwaly w sprawie udzielenia w6jtowi absolutorium z tytulu wykonania 

budzetu za 2011 rok. 

12.Podj~cie uchwaly w sprawie zmian w uchwale budzetowej na 2012 rok. 

13.Podj~cie uchwaly w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowosci Niestum. 

14. Podj~cie uchwaly w sprawie wyraZenia zgody na odplatne nabycie na wlasnosc 

gminy nieruchomosci w Chruszczewie. 

15. Podj~cie uchwaly w sprawie odplatnego nabycia na wlasnosc gminy nieruchomosci 

wNuzewie. 

16. Podj~cie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na zamian~ nieruchomosci w 

Kownatach Wojnowych na nieruchomosc gminnq w Nuzewie. 

17. Podj~cie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie na wlasnosc 

gminy nieruchomosci w Nuzewie - uregulowanie stanu prawego drogi Nuzewo -

Goloty. 

17a. Podj~cie uchwaly w sprawie wyraZenia zgody na nabycie na wlasnosc gminy 

nieruchomosci gruntowej w miejscowosci Kargoszyn. 

18. Podj~cie uchwaly w sprawie przystqpienia do sporzqdzenia zmian studium 

uwarunkowan i kierunk6w zagospodarowania przestrzennego Gminy Ciechan6w. 

19. Zapoznanie si~ z uchwalami Zgromadzenia Mi~dzygminnego Zwiqzku Regionu 

Ciechanowskiego podj~tymi podczas posiedzenia w dniu 5 czerwca 2012r. 

20.Wolne wnioski i zapytania. 

21.0dpowiedzi na pytania i wnioski. 




22.Zamkni~cie obrad. 

Ad.2.Przyj~cie protokolow z poprzednich sesji. 
Przewodnicz'l.cy Rady Gminy - Eugeniusz Olszewski poinformowal, ze osobiscie 

zapoznal si~ z tresci'l. protoko16w i w pelni odzwierciedlaj'l. przebieg Sesji. Poza tym 

protokoly byly do wgl'l.du w sekretariacie Urz~du Gminy Ciechan6w i kazdy m6gI si~ 

zapoznac z ich tresci'l.. Rada Gminy Ciechan6w jednomyslnie przyj~la protokoly z 

poprzednich Sesji. 

Ad.3. Sprawozdanie z dzialalnosci mi~dzysesyjnej wojta. 

Pan W6jt poinformowal, ze 14 maja odbylo si~ spotkanie z prezesem Przedsi~biorstwa 

Usrug Komunalnych w sprawie selektywnej zbi6rki odpad6w, dodal ze obowi'l.zek 

odbioru smieci od mieszkanc6w przejmuje Gmina. Powiedzial, ze od 18 maja firma 

TIGNAR jest w upadlosci, 28 maja spotkal si~ z syndykiem masy upadiosciowej 

odnosnie kontynuacji prac przy kanalizacji w Kargoszynie dodal, ze w dniu dzisiejszym 

syndyk podejmie rozmowy z prezesem WAPNOPOLU. Obecnie na budowie trwa 

kontrola tego co zostalo zrobione. 30 maja odbylo si~ spotkanie z prezesem ZKM na 

kt6rym W6jt podj'l.l decyzj~ 0 ograniczeniu kurs6w autobus6w. Powiedzial, ze 2 czerwca 

byl zorganizowany Gminny Dzien Dziecka, mimo zlej pogody frekwencja mieszkanc6w 

byla wysoka, poinformowal r6wniez, ze 5 czerwca odbylo si~ w Kownatach Z~dowych 

rozprawa administracyjna z mieszkancami kt6rzy S'l. przeciwni budowie wiatrak6w co 

spowodowalo ze W6jt postanowil odm6wic wydania pozytywnej decyzji. Pan W6jt 

powiedzial r6wniez, ze podj'l.l rozmowy z Energa Oswietlenie w sprawie wymiany 

zar6wek na 250V, poinformowal, ze wymiana zar6wek l'l.czy si~ z wymian'l. calych 

opraw na koszt Gminy. 

Pan w6jt powiedzial ze ogloszony zostal konkurs na najladniejsz'l. posesj~ trwa do 30 

wrzesnia, w chwili obecnej zapisala si~ tylko jedna osoba. 

Ad.4.Interpelacje i zapytania radnych. 

Radna Anna Zebrowska zapytaia kiedy otrzymamy pieni'l.dze za drog~ relacji 

Ujazd6wek - Gorysze, zapytaia r6wniez co wynika z tego, ze firma TIGNAR upadla, 

czy posiadaj'l.jakis maj'l.tek, z kt6rego mozemy pozyskac zwrot z wplaconych 

pieni~dzy? 

http:wgl'l.du
http:Przewodnicz'l.cy


Zapytala jak wygletdajet nasze drogi po zimie. 

Radny Majkowski poprosil 0 r6wniark~ na drog~ od Niestumia do Ropel poniewaz jest 

nieprzejezdna, dodal r6wniez ze droga w Kargoszynie jest w strasznym stanie. Poprosil 

r6wniez W6jta aby nie zabieral kurs6w autobusu kt6rym jezdzet dzieci do szkoly. 

Radny Petrykowski podzi~kowal Panu w6jtowi za pomoc na zebraniu wiejskim. 

Ad.S. Wypowiedzii zapytania soltys6w. 

Soltys z Chotumia zapytal czemu w dalszym ci'tgu nie uzyskal odpowiedzi na pisma, 


zapytal r6wniez czemu strona internetowa nie jest aktualizowana i czemu jest 


zamieszczony tylko jeden protok6l z sesji. Poprosil W6jta 0 przyci~cie gal~zi na 


pomnikach przyrody gdyz uniemozliwiajet remont dachu na kosciele w Chotumiu. 


Powiedzial r6wniez, ze strazacy 23 marca jechali na sygnale, a osobiscie sprawdzil w 


stra:zy, ze nie bylo zadnego wezwania. 


Soltys z Rydzewa - zapytal czy remont drogi Rydzewo - Romanowo jest uwzgl~dniony 


w budzecie gminy. Prosi r6wniez 0 znak z ograniczeniem pr~dkosci. 


Soltys Kownat Z~dowych zapytala czy drogi z potr6jnego utwardzenia b~det 


remontowane, gdyz po zimie Set w zlym stanie. 


Soltys Getsek poinformowal, ze nalezy wyremontowac ulic~ Slonecznet. 


Soltys z Niestumia prosi aby ktos z gminy wykonal telefon do Telekomunikacji w 


sprawie podniesienia linii telefonicznych, dodal, ze tiry kt6re Set parkowane na dzialce 


Skarbu Panstwa utrudniajet zycie mieszkancom. 


Soltys wsi W 61ka Rydzewska prosi 0 remont drogi. 


Ad.6.Podj~cie uchwaly w sprawie statutu solectwa Gumowo. 

Pani sekretarz przedstawila projekt uchwaly. Poinformowala, ze projekt statutu solectwa 

Gumowo zostal konsultowany na zebraniu wiejskim. Zebranie wiejskie nie wprowadzilo 

zadnych poprawek do ww. statutu. Ponadto projekt statutu zostal zamieszczony w BIP-ie 

Urz~du Gminy Ciechan6w. 

Rada Gminy Ciechan6w jednomyslnie podj~la uchwal~ w tej sprawie. 

luchwala w zaletczeniu do protokolu.l 

Ad.7. Podj~cie uchwaly w sprawic podzialu gminy na okr~gi wyborcze, ustalenia 

ich granic i numer6w oraz liczby radnych wybieranych w kazdym okr~gu 

wyborczym. 



Pani Sekretarz przedstawila projekt uchwaly poinformowala, ze podzial na okr~gi 

wyborcze jest ten sam, zmienila si~ jedynie liczba mieszkanc6w, co stanowi problem 

gdyz w niekt6rych miejscowosciach jest przekroczona norma. 

Rada Gminy Ciechan6w jednomyslnie podj~la uchwal~ w tej sprawie. 

/uchwala w zahtczeniu do protokolu/ 

Ad.8.Przyj~cie informacji 0 realizacji Gminnego programu profilaktyki i 

rozwhlzywania problem6w alkoholowych i narkomani za 2011 rok. 

Pani Sekretarz przedstawila sprawozdanie z realizacji " Gminnego programu 

profilaktyki i rozwietzywania problem6w alkoholowych oraz przeciwdzialania przemocy 

i narkomani" za 2011 rok. Poinformowala ze srodki na realizacjet programu pochodzet z 

oplat za korzystanie z zezwolen na sprzedaZ napoj6w alkoholowych. Letczne wydatki na 

realizacjet w 2011 roku wyniosly 61.984,3 8z1 

Rada Gminy jednomyslnie podj~la w/w informacjet 

/ informacja w za1etczeniu do protoko1u/ 

Ad.9.Przyj~cie informacji dotyczt}cej oceny zasob6w pomocy spolecznej dla Gminy 

Ciechan6w za rok 2011. 

Pani Jakubiak powiedzia1a, ze weszla w zycie ustawa wymagajetca tworzenia oceny 

zasob6w pomocy spolecznej, Set to dane 0 sytuacji demograficznej i spo1ecznej w 

gminach. Pomoc udzielana jest po przeprowadzeniu wywiadu. A przyznawane Set zasilki 

celowe, moget bye przyznawane z tytulu niepelnosprawnosci oraz zasilki okresowe w 

2011 roku skorzystalo 15 os6b: samotnie gospodarujetcych 12 os6b oraz 3 rodziny byla 

to kwota 47,542 zl z budzetu centralnego. Zasilk6w w przypadku choroby lub 

niepe1nosprawnosci przyznano 72 r6wniez z budzetu centralnego. Pomoc spoleczna jest 

odpowiedzialna za dozywianie w szkole z kt6rego korzysta 178 dzieci. 

Z zadan zleconych gminie ze srodk6w budzetu panstwa korzysta jedno dziecko z 

autyzmem. GOPS w tym roku musial zorganizowae 4 pogrzeby osobom kt6re korzystaly 

z zasilku sta1ego. 

Poinformowala, ze na naszym terenie ub6stwo wystetpuje w 191 rodzinach, 

wielodzietnosc w 15 rodzinach natomiast bezdomnosc i sieroctwo nie wystetpuje. 

Powiedzia1a ze w Gminie jest 6599 mieszkanc6w w tym 3266 kobiet i 3333 metzczyzn. 

Sytuacja rynku pracy przedstawia siet nastetpujetCO, bezrobotni: w 2009r. - 328 , 2010 



343,2011-370 zauwazalna jest tendencja wzrastaj'lca. 


Liczba mieszkan socjalnych na terenie gminy: w 2009 - 53,2010- 53,2011- 54 


Osoby oczekuj'lce na mieszkania: w 2009 - 12,2010 - 12,2011- 14. 


Rada Gminy Ciechan6w jednomyslnie podj~la informacj~ w tej sprawie. 


/Informacja w za1'lczeniu do protoko1u.l 


Ad.10. Podj~cie uchwaly w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 


wraz ze sprawozdaniem z wykonania budzetu Gminy Ciechanow za 2011 rok. 


Pan W6jt przedstawil sprawozdanie z wykonania budzetu gminy za 2011 rok w 

poszczeg6lnych dzia1ach. Sprawozdanie tabelaryczne przedstawia plan uchwalony na 

2011 r, plan po zmianach na dzien 31.12.2011 r., wykonanie i % wykonania. Rada Gminy 

w dniu 28 stycznia uchwalila budzet Gminy na 2011 rok 

Dochody - 19.178.634,00 zl 

Wydatki -21.172.311 ,55 z1. 

W ciqgu roku budzet zmieniany by124-krotnie , w tym 8 Uchwa1 Rady i 16 Zarz'ldzen 

W6jta. 

Powodem zmian w budzecie by10 przede wszystkim wprowadzanie do budzetu kwot 

dotacji na zadania w1asne i zadania zlecone, zmiany w dochodach w1asnych oraz 

zmniejszenie srodk6w przewidzianych do pozyskania z funduszy strukturalnych DE. Po 

zmianach ostateczny plan wynosil 

Dochody - 17.803.334,68 zl 

Wydatki -19.869.464,23 zl. 

Planowane dochody zostaly zrealizowane w wysokosci 15.192.633,54 zl, a wydatki w 

kwocie 17.025.691,59 zl. Wynik budzetu za 2011 rok zamkn'll si~ deficytem w kwocie 

1.833.058,05 z1. Stan zad1uzenia wynosil9.020.000,00 zl. 

Planowane dochody zostaly wykonane w 85,34 % w tym: dochody biez'lce w 98,82% a 

dochody maj'ltkowe tylko w 2,71 %. W dochodach maj'ltkowych zaplanowane byly 

srodki w kwocie 2.429.050,00 zl dotycz'lce refundacji poniesionych wydatk6w na 

realizowany projekt "Modemizacja drogi Ujazd6wek-Gorysze" ze srodk6w UE. 

Srodk6w tych nie otrzymalismy do chwili obecnej, gdyz przedluza si~ procedura 

weryfikacji wniosku 0 p1atnosc. Pierwszy wniosek zlozony by1 21.06.2011 r. a ostatni 

poprawiony w dniu 30.05.2012 r. Dochody podatkowe wykonalismy w 97,94 % tj. 



7.303.676,61 z1. Stan zaleg10sci w podatkach na koniec roku wynosil199.819,78 zl 

w tym : w podatku od nieruchomosci -104.638,52 zl w podatku rolnym -74.733,90 zl w 

podatku od srodkow transportowych -4.230,00 z1. 

Zgodnie z uchwa1ami Rady Gminy skutki obnizenia gomych stawek podatkowych 

wynosily za 2011 rok -213.553,99 z1l podatek od nieruchomosci, podatek od srodkow 

transportowych, a skutki udzielonych zwolnien wyniosly 52.968,38 zl 

Planowane wydatki zostaly wykonane w 85,69 % i wyniosly 17.025.691,59 zl w tym 

wydatki biezqce w 95,17 % w kwocie 13.808.328,65 zl i wydatki majqtkowe w 60,02 % 

w kwocie 3.217.3 62,94 z1. W wydatkach biezqcych najwi«kszq pozycjq: Sq wydatki na : 

-wynagrodzenia i pochodne od p1ac -5.814.973,52 zl, 

-wydatki statuto we gminy -3.797.117,46 zl/mi«dzy innymi -remonty drog, dop1ata do 

komunikacji podmiejskiej, oswietlenie uliczne, dowozenie uczniow do szko1, 

-swiadczenia na rzecz osob fizycznych I swiadczenia rodzinne, fundusz alimentacyjny, 

zasilki dla podopiecznychl -2.925.183,91 z1. 

W ramach wydatkow inwestycyjnych zrealizowalismy : 

-przebudow« drog wewn«trznych wraz z kanalizacjq deszczowq w Kargoszynie 0 

wartosci 2.125.144,35 zl; 

-modernizacja drogi relacji Rzeczki -Gr«dzice -304.877,01 zl, w tym otrzymalismy 

58.000,00zl dofinansowania z FOGR!, 

-potrojne utwardzanie nawierzchni zwirowych I w Goryszach, P«chcinie, 

Chruszczewiel -88.765,16 zl; 

-aktualizacja map droga Rutki Begny -Rutki Marszewice -32.389,68 zl 

-budowa wodociqgu w Nowej Wsi -216.349,51 zl; 

-krotkie odcinki sieci wodociqgowych w Niestumiu, Chruszczewie, Przqzewie, Gqskach, 

Kargoszynie -80.850,26 zl; 

-roboty dodatkowe przy budowie kanalizacji w Kargoszynie -117.470,53 zl; 

-aktualizacja map do budowy kanalizacji w Chruszczewie -49.747,14 zl; 

-budowa zbiornika stacji uzdatniania wody w Chotumiu -3.360,00 zl 

Izobowiqzanie do zap1aty w 2012 roku 1.040.000,01 z1l. 

W ramach projektow tak zwanych."mi«kkich" z Programu Operacyjnego Kapita1 Ludzki 



realizowane byly 2 zadania. 

1) przez GOPS -"Aktywizacja spoleczna i zawodowa w Gminie Ciechanow na 

kwot~ 125.600,00 zl. Projekt byl skierowany do 14 osob bezrobotnych. 

2) przez GZEAS -"Patrz przed siebie mierz wysoko" na kwot~ 708.376,00 zl. Jest to 

projekt rozpisany na 2 lata, rok 2011 I 2012, skierowany do 302 uczniow naszych szkol 

W ramach projektow inwestycyjnych realizujemy "Budow~ kanalizacji sanitarnej w 

Kargoszynie" . 

Regionalna Izba Obrachunkowa i Komisja Rewizyjna Rady Gminy wydaly pozytywne 

opinie 0 sprawozdaniu za 2011 rok. 

Radna Anna Zebrowska zapytala jakie zaleglosci mamy do splacenia w roku biezetcym 

za 2011 rok? 

Pan Wojt odpowiedzial ze jest to oplata za zbiornik wyrownawczy w Chotumiu oraz 

wykonanie wodocictgu w Nowej Wsi. 

Pani Skarbnik odczytala uchwal~ Nr Ci 116.2012 Skladu Orzekajetcego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 16 kwietnia 2012 roku w sprawie wydania 

opinii 0 przedlozonym przez W ojta Gminy Ciechanow sprawozdaniu z wykonania 

budzetu za 2011 role Poinformowala, ze panstwo radni wczesniej otrzymali 

sprawozdanie z wykonania budzetu za 2011 rok, ktore stanowi zaletcznik do zarzetdzenia 

13/2012 Wojta Gminy Ciechanow z dnia 26 marca 2012 roku. 

Ponadto dodala, ze odbyly si~ posiedzenia stalych komisji Rady Gminy Ciechanow, 

na ktorych analizowane byly sprawozdanie finansowe oraz sprawozdanie z wykonania 

budzetu za 2011 role 

Rada Gminy Ciechanow w glosowaniu jawnym jednomyslnie podj~la uchwal~ w 

sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budzetu Gminy Ciechanow za 2011 role 

Ina sesji w chwili glosowania obecnych bylo 13 radnych (na stan 15 radnych) i wszyscy 

glosowali za podj~ciem ww. uchwaly/. 

Ad.II. Podj~cie uchwaly w sprawie udzielenia w6jtowi absolutorium z tytulu 

wykonania budzetu za 2011 rok. 

Pan Grzegorz Tobolski - przewodniczetcy komisji rewizyjnej odczytala uchwal~ Nr 

1112 komisji rewizyjnej z dnia 09 maja 2012 roku 0 opinii wykonania budzetu Gminy 



Ciechan6w za 2011 rok i wniosku w sprawie absolutorium dla W 6jta Gminy Ciechan6w. 

Poinformowal, ze komisja rewizyjna Rady Gminy Ciechan6w rozpatrzyla przedlozon't 

przez w6jta dokumentacj~, a w szczeg6lnosci sprawozdanie z wykonania budzetu za 

2011 rok wraz z objasnieniami, sprawozdanie finansowe za 2011 rok, uchwal~ 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie 0 przed1ozonym przez W 6jta Gminy 

Ciechan6w sprawozdaniu z wykonania budzetu za 2011 rok oraz informacj~ 0 stanie 

mienia Gminy Ciechan6w. 

W zwi'tzku z tym, iz nie stwierdzi1a negatywnych zjawisk w wykonaniu budzetu 

Gminy Ciechan6w komisja wydala pozytywn't opini~ 0 przedlozonym przez W6jta 

Gminy Ciechan6w sprawozdaniu z wykonania budzetu za 2011 rok oraz wyst'tPi1a do 

Rady Gminy 0 udzielenie Markowi Kiwitowi - W 6jtowi Gminy Ciechan6w 

absolutorium z tytulu wykonania budzetu za 2011 rok. 

Przewodnicz'tcy Rady Gminy Ciechan6w odczytal uchwa1~ Nr Ci.180.2012 Skladu 

Orzekaj'tcego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 18 maja 2012 roku 

w sprawie zaopiniowania wniosku komisji rewizyjnej Rady Gminy Ciechan6w z dnia 9 

maja 2012 roku w sprawie udzielenia absolutorium W6jtowi Gminy Ciechan6w. 

Pan W 6jt zwr6ci1 si~ do radnych 0 udzielenie mu absolutorium z tytulu wykonania 

budzetu gminy za 2011 rok. 

Rada Gminy Ciechan6w w glosowaniu jawnym jednomyslnie podj~la uchwa1~ 

w sprawie udzielenia w6jtowi absolutorium z tytulu wykonania budzetu za 2011 rok. 

Ina sesji obecnych bylo podczas glosowania 13 radnych (na stan 15 radnych) i wszyscy 

glosowali za podj~ciem w/w uchwaly/. 

Ad.12.Podjf(cie uchwaly w sprawie zmian w uchwale budzetowej na 2012 rok. 

Pani Skarbnik poinformowa1a ze wprowadza si~ zmiany po stronie dochod6w: 

- zwi~kszenia 77.458,00zl w dziale Gospodarka mieszkaniowa - 13.608,00zl oraz w 

dziale Oswiata i wychowanie - 63.850,00zl 

Wprowadza si~ r6wniez zmiany budzetu gminy po stronie wydatk6w: 

- zmniejszenia 69.520,00zl w dziale Gospodarka mieszkaniowa - 3.670,00zl, w dziale 

Oswiata i wychowanie - 63 .850,00zl oraz w dziale Pomoc spo1eczna - 2.000,00zl 

- zwi~kszenia 146.978,00zl w dziale Gospodarka mieszkaniowa - 3.670,00zl, w dziale 

Oswiata i wychowanie - 127.700,00zl oraz w dziale Pomoc spo1eczna-15.608,00zl. 



Powiedziala, ze dochody budzetu Gminy na dzien 22.06.2012 zamykajq si~ kwotq 

21.800.448,55z1 natomiast wydatki 21 .543 .520,05z1 

Rada Gminy jednomyslnie podj~la uchwal~. 

luchwala w zalqczeniu do protokolul 

Ad.13.Podjfcie uchwaly w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowosci Niestum. 

Pani Halina Pawlak przedstawila w/w projekt uchwaly. Poinformowala, ze droga kt6ra 


biegnie do Przqzewa oraz ta ulica b~dq mialy ta samq nazw~. 


Rada Gminy Ciechan6w jednomyslnie podj~la w/w uchwal~. 


luchwala w zalqczeniu do protokolul 


Ad.14. Podjfcie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie na 

wlasnosc gminy nieruchomosci w Chruszczewie. 

Pani Halina Pawlak powiedziala, ze zostala poszerzona ul. Jaspisowa do 10m, dlatego 


tez gmina musi odplatnie nabye nieruchomosc kt6ra zostala przeznaczona pod drog~. 


Radajednomyslnie podj~la uchwal~ w tej sprawie. 


luchwala w zalqczeniu do protokolul 


Ad.lS. Podjfcie uchwaly w sprawie odplatnego nabycia na wlasnosc gminy 

nieruchomosci w N uzewie. 

Pani Halina Pawlak przedstawila projekt w,w uchwaly, dodala, ze pani Rycerz 

przystqpila do podzialu dzialki i okazalo si~, ze utwardzilismy drog~ na prywatnym 

gruncie, przy dalszych pomiarach okazalq si~, ze kawalek garazu OSP rowniez znajduje 

si~ na dzialce Pani Rycerz. 

Rada Gminy Ciechan6w podj~la uchwal~ stosunkiem glosow 10 - za, 0 - przeciw, 

wstrzymujqcych - 1 

luchwala w zalqczeniu do protokolul 

Ad.16. Podjfcie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na zamianf nieruchomosci w 

Kownatach Wojnowych na nieruchomosc gminn,! w Nuzewie. 

Pani Halina Pawlak przedstawila projekt w/w uchwaly, dodala ze dzialka w Nuzewie nie 


rna planu zagospodarowania. 


Radny Rudnicki zapytal czy byla juz robiona wycena. 


Radny Majkowski powiedzial, ze skoro to zamiana to wycena chyba nie jest potrzebna. 


Pani Halina Pawlak odpowiedziala, ze wycena musi bye zrobiona gdyz tego wymagaja 




przepisy, dodala, ze byly podj~te rozmowy z rzeczoznawc'l kt6ry wst~pnie stwierdzil ze 

nieruchomosci mog'l miec taka sam'l wartosc. 

Rada Gminy podj~la uchwal~ stosunkiem glos6w 10 - za, 1 - wstrzymuj'lcy, 0 

przeclw. 

luchwala w zal'lczeniu do protokolul 

Ad.17. Podj~cie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na odplatne nabycie na 

wlasnosc gminy nieruchomosci w Nuzewie - uregulowanie stanu prawego drogi 

Nuzewo - Goloty. 

Pani Pawlak powiedziala, ze jest to sprawa z przeszlosci. Droga byla wybudowana 

bardzo dawno, podczas remontu zostala poszerzona, ludzie do tej pory oplacaja za ni'l 

podatki, Pan Palinski zlozyl wniosek 0 uregulowanie jego wlasnosci. 

Pan W6jt dodal, ze droga byla wybudowana wiele lat wstecz, podczas jej modemizacji 

zostaly wykopane rowy co spowodowalo zaj~cie grunt6w prywatnych. Podobne sytuacje 

b~d'l w Prz'lzewie i Kargoszynie. Mozna negocjowac ceny bo odszkodowanie wynosi 20 

tys. 

Radna Kolakowska zapytala czy sami b~dziemy wyceniac grunt? 

Pani Pawlak odpowiedziala, ze zrobi to rzeczoznawca. 

Radny Rudnicki powiedzial, ze ktos nie dopilnowal swojego obowi'lzku, ze droga nie 

zostala wytyczona wczesniej . 

Radna Zebrowska zapytala ile b~dzie tego gruntu? 

Pani Halina odpowiedziala, ze okolo 16 ar6w. 

Rada podj~la uchwal~ stosunkiem glos6w: 4 - za, O-przeciw, 6-wstrzymuj'lcych 

luchwala w zal'lczeniu do protokolul 

Ad.17a. Podi~cie uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na nabycie na wlasnosc 

gminy nieruchomosci gruntowej w miejscowosci Kargoszyn. 

Halina Pawlak powiedziala, ze przepompownia do kanalizacji zostala zamontowana na 


gruntach Pana Kaweckiego i naleZy obecnie uregulowac stan prawny. 


Rada jednomyslnie podj~la uchwal~ w tej sprawie. 


luchwala w zal'lczeniu do protokolul 


Ad.18. Podif;cie uchwaly w sprawie przyst,!pienia do sporz,!dzenia zmian studium 

uwarunkowan i kierunkow zagospodarowania przestrzennego Gminy Ciechanow. 



Pani Barbara Piatkowska poinformowala, ze S'l. opracowane plany zagospodarowania 

przestrzennego Bielin-Nuzewo-Mieszki R6zki. To zadanie jest w trakcie realizacji, 

zostalo opracowane no we studium, w 2010 roku zbyt maly obszar byl obj~ty planem. 

Radna Kolakowska powiedziala, ze projekty uchwal powinny bye omawiane na 

komisjach. 

Radna Zebrowska dodala, ze uchwaly kt6re, dostaj'l. do zapoznania radni S'l. zbyt og6ine i 

nie mozna si~ nic z nich dowiedziee. 

Pan W 6jt zgodzil si~ z tym, ze wszystkie uchwaly przed sesj'l. powinny bye omawiane na 

komisjach. Dodal, ze jest juz podpisana umowa i nie mozna przeniese tego punktu na 

kolejn'l. sesj~. 

Pani Pi'l.tkowska powiedziala, ze musiala by si~ wstrzymae z wysylaniem plan6w, 

powiedziala, ze radni kt6rzy mieli w'l.tpliwosci co do projektu uchwaly mogli si~ zglosie 

do niej osobiscie. Prosila 0 przeglosowanie tej uchwaly. Rada zlozyla wniosek 0 zmian~ 

zapisu uchwaly. Po zmianie zapisu na .l.,Uchwal~ w sprawie przyst'tPienia do 

sporz'l.dzenia zmian studium uwarunkowan i kierunk6w zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Ciechan6w w cz~sci Bielin, Nuzewko i Mieszki_R6zki" 

Rada podj~la uchwal~ stosunkiem glos6w 6- za, 0 - przeciw, 4 - wstrzymuj'l.ce 

luchwala w zal'l.czeniu do protokolul 

Ad.19. Zapoznanie si~ z uchwalami Zgromadzenia Mi~dzygminnego Zwi~zku 

Regionu Cjechanowskiego podh;tymj podczas posiedzenia w dnju 5 czerwca 2012r. 

Pan W6jt przedstawil uchwaly Miedzygminnego Zwi'l.zku Regionu Ciechanowskiego. 

Dodal, ze jest przerazony now'l. ustaw'l. smieciowej kt6rej zadania maj'l. zostae 

wprowadzone w gminie jeszcze w tym roku. 

Ad.20. Wolne wnioski i zapytania. 

Radny Rudnicki zapytal ile dni urlopu rna W 6jt i czy juz zaplanowal kiedy go 

wykorzysta. W tamtym roku gmina musiala wyplacie w6jtowi ekwiwalent czy w tym 

roku takze? 

Soltys z Chotumia zapytal czy umorzenia byly r6wniez dla podmiot6w gospodarczych. 

Poinformowal r6wniez, ze po wymianie w przepompowni pomp na slabsze cisnienie 

wody jest bardzo slabe. 

Radny Petrykowski powiedzial, ze w porz'l.dku obrad powinny bye zapisywane nazwiska 

http:wstrzymuj'l.ce


osob ktore pisaly projekty uchwa!. 


Radna Zebrowska zapytala czy Bielin nalezy do Gminy, dodala rowniez, ze plany gminy 


z numerami dzialek powinny bye ogolno dost~pne. 


Pani Helena Pawlowska poinformowala ze Bielin to nasz obr~b jest to nazwa 


geodezyjna. 


Ad.21. Odpowicdzi na pytania i wnioski. 

Odpowiadajqc na pytanie odnosnie Firmy TIGNAR, upadlose przejql Syndyk ktory 

moze zrezygnowae z kontynuowania prac na budowie. Na chwil~ obecnqjest podpisana 

umowa z podwykonawcq firmy TIGNAR, okazuj~ si~, ze trzeba wykonae wiele 

poprawek. Dodal, ze zakonczenie budowy jest planowane na 31 sierpnia. 

Poinformowal rowniez, ze rano byl na rozmowie w sprawie dofinansowania za drog~ 

Ujazdowek - Gorysze, osoba prowadzqca caly czas kaze nam cos zmieniae dlatego tez 

wszystko przedluza si~ w czasie. 

lesli chodzi 0 drogi potrojnego utwardzenia, na niektore sqjeszcze gwarancje, dziury w 

tych drogach Sq efektem zamarzania i rozmarzania, dodal, ze w najgorszym stanie Sq 

drogi w Kargoszynie, w strasznie zlym stanie jest rowniez ul. Kargoszynska jesli rada 

wyrazi zgod~ mozna by bylo wyremontowae tq drog~ przy udziale dwoch samorzqdow 

tj. miasta i gminy. 

Odnosnie autobusow pan wojt powiedzial, ze na pewno nie wycofa tych kursow ktorymi 

jezdzq dzieci. 

W sprawie zebrania w Przqzewie pan W ojt powiedzial, ze jesli moma wymienie nie 

odplatnie instalacj~ elektrycznq trzeba dojse do porozumienia z wszystkimi 

mieszkancami. 

Odpowiadajqc na pytania Pana laworskiego powiedzial, ze po sesji podejmie rozmowy z 

pracownikami w sprawie odpowiedzi na pisma, natomiast 0 przyci~cie drzew musi 

wystqpie z pismem do Ochrony Srodowiska gospodarz czyli w tym przypadku 

proboszcz. Wozy strazackie Sq wzywane na wezwania Dyzumego Strazy Pozarnej pan 

W ojt nie wie jak wracajq. 

Odnosnie umorzen, jedna firma korzysta z pomocy de mini mis jest to ARI. 

1esli chodzi 0 pompy trzeba porozmawiae z paniq Lewandowskq ze ZwiK w 

Ciechanowie, zeby uzgodnie parametry na pompach. 



Remont drogi w Rydzewie b~dzie wykonywany przez FOGR czekamy na decyzj~ 0 


dofinansowanie, zazwyczaj jest wyplacane w drugim p6lroczu. 


W Getskach ul. Slonecznet chcemy wyremontowac wsp6lnymi silami z miastem, w6jt 


poinformowal, ze jest juz po rozmowach z Paniet Wiceprezydent Gladysz. 


Odnosnie parkowania tir6w, jest to dzialka Skarbu Panstwa i jest we wladaniu Pana 


Starosty prosil starost~ 0 ogrodzenie tej dzialki ale niestety jest problem z decyzjet 0 


warunkach zabudowy. 


W W6lce Rydzewskiej jest problem z wyci~ciem drzew kt6re rosnet przy drodze, 


najlepiej zeby wlasciciele zwr6cili si~ 0 zezwolenie na wycink~. 


Odpowiadajetc na pytanie Pana Rudnickiego Pan w6jt poinformowal, ze rna 16 dni 


urlopu zaleglego z zeszlego roku oraz tegoroczny. 


Ad. 22. Zamkni£cie obrad. 

Przewodniczetcy Rady Gminy Ciechan6w podzi~kowal wszystkim za przybycie i 

zamknetl obrady XVII Sesji Rady Gminy Ciechan6w. 

Protokolowala Prze 

Patrycja Zyznowska 






